
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 255
van PETER VAN ROMPUY
datum: 22 januari 2018

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Milieubeleidsovereenkomst met Recytyre  -  Stand van zaken

Op 13 juni 2017 diende ik schriftelijke vraag nr. 756 in met betrekking tot de 
milieubeleidsovereenkomst met Recytyre.

Uit het antwoord bleek dat in 2016 de door Recytyre ingezamelde banden volgende 
bestemming kenden: 

- 9,31% hergebruik;
- 14,89% energetisch gevaloriseerd in de cementindustrie;
- 69,66% gerecycleerd tot rubbergranulaat;
- 4,49% kreeg een nieuw loopvlak;
- 1,69% afgevoerd naar de staalindustrie waar ze gebruikt werden als reductans in 

hoogovens. 

1. Kan de minister een overzicht geven van de bestemming van de ingezamelde banden 
door Recytyre in 2017? 

a) Graag per bestemming weergeven in welk land de verwerking, bewerking of 
hergebruik gebeurt.  

b) Graag vergelijkbare cijfers voor 2016.

c) Graag ook percentages en absolute aantallen (in ton).

2. Hoe evalueert de minister deze cijfers? 



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 255 van 22 januari 2018
van PETER VAN ROMPUY

1. Het gevraagde overzicht vindt u in bijlage 1.  
 

2. De door Recytyre behaalde verwerkingsresultaten overschrijden ruimschoots de 
huidige wettelijke doelstelling die minimum 55% materiaalvalorisatie voorschrijft. 
Niettegenstaande deze algemene cijfers uitstekend zijn, is er nog verbeterpotentieel 
op het vlak van hergebruik en loopvlakvernieuwing.   

BIJLAGE

Bestemming ingezamelde banden


